
 

 

 

 

 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

 ZADARSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA KOLAN 

    OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/23-01/08 

URBROJ: 2198-33-02/01-23-3 

Kolan, 19. listopada 2023. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 
S 25. (dvadesetpete) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 19. listopada 2023. godine 

u općinskoj vijećnici s početkom u 08:15 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

• Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

• Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća  

• Mario Baričević  
• Ivan Čemeljić  

 

Ostali prisutni: 

• Šime Gligora – Načelnik 

• Ana-Marija Gligora – Pročelnica JUO 

• Marin Oštarić – Voditelj odsjeka za proračun, financije, javnu nabavu i projekte 

• Anita Meštrović – Zapisničar 

 

Nisu prisutni: 

• Josip Zubović (nije se opravdao) 

• Šime Šupraha (nije se opravdao) 

• Marin Pernjak (nije se opravdao) 

 

 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući) pozdravlja prisutne 

vijećnike i sve nazočne, te otvara 25. sjednicu u 08:15 h. Utvrđuje da je prisutno 4 vijećnika i da postoji 

kvorum za održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnika 24. sjednice Općinskog vijeća.  

S obzirom da nema primjedbi daje verifikaciju zapisnika na glasovanje: 

 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Jednoglasno je verificiran zapisnik s 24. sjednice. 

 

 

 

 

 



AKTUALNI SAT 

 

Predsjedavajući otvara aktualni sat i daje riječ vijećnicima. 

Mario Baričević postavlja pitanje u vezi zabrane prometa vozilima preko 7 tona kroz naselja općine. 

Načelnik navodi kako je bio na sastanku s predstavnicima Hrvatskih cesta te kazuje kako se mora 

izmijeniti postojeći elaborat prometovanja kroz naselja i poslati im kako bi dobili suglasnost. Čim se 

sve napravi, Odluka će biti proslijeđena vijeću na glasanje. Nadalje, Mario Baričević kazuje što se tiče 

projekta izgradnje nogostupa od naselja Kolan do mjesnog groblja Kolan ukoliko se sredstva do Nove 

godine ne iskoriste ona propadaju te općina više neće biti u mogućnosti. Također postavlja pitanja o 

projektima: šetnici Mandre – Kolanjski Gajac, Careva kuća, Multimedijalni centar. Po pitanju šetnice 

Mandre – Kolanjski Gajac, Načelnik odgovora kako se ona više neće raditi, zbog Pravilnika o 

jednostavnoj gradnji te dolaska novog Zakona o pomorskom dobru. Što se tiče projekta Careve kuće, iz 

Ministarstva je stigao dopis za izmjenu projekta, također i određeni dio dokumentacije nije bio 

dostavljen ali natječaj je aktivan, općina se prijavila i na natječaj za otoke te da je općina u kontaktu s 

Ministarstvo turizma zbog daljnjih uputa. Mario napominje kako je dokumentacija bila gotova još pred 

2 godine te mu nije jasno što još nedostaje. Načelnik se nadovezuje kako u pripremi tog projekta nije 

pogodovalo puno stvari, natječaji, smrt projektanta itd. Za multimedijalni centar Načelnik navodi kako 

su izašli novi kriteriji za prijavu na natječaj te je traženo od postojećeg projektanta da izmijeni projekt 

međutim projektant nije u stanju ažurirati projekt zbog opsega posla a ne želi ga dati dalje zbog 

autorskog prava. Mario Baričević navodi kako se mijenjaju uvjeti, te zašto se ne angažiraju 

konzultantske kuće za što bi im se uredno platilo. Načelnik navodi kako ova dva spomenuta projekta  

već vodi Agencija za razvoj zadarske županije Zadra nova, te navodi kako je situacija veoma nezahvalna 

kada se kriteriji mijenjaju usred postupka natječaja. Mario Baričević postavlja pitanje u vezi prometnih 

kamera, zašto se kažnjavaju domaći ljudi, zašto se ne uvede period kada bi radile odnosno kada ne bi 

radile, na što Načelnik navodi kako je bilo govora o ljetnoj i zimskoj regulaciji prometa. Mario Baričević 

navodi kako nema potrebe kažnjavati stanovnike s obzirom na malo mjesto, možda da se uvede odluka 

o vremenskom periodu rada kamera. Mario Baričević postavlja pitanje vezano za izradu UPU 3 – 

Mandre i III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Kolan, pročelnica odgovara kako čeka 

da izrađivačica pošalje da se može krenuti u daljnju proceduru. Predsjedavajući daje upit o asfaltiranju 

puteva, Načelnik kazuje kako se potpisao ugovor o izvođenju radova. Nadalje, Predsjedavajući kazuje 

kako je kućica pored konobe Giardin u rasulu te bi trebalo obnoviti tj. staviti novi krov neka se doda 

stavka u rebalansu. Načelnik spominje kako je prostorni plan poslan u 4. mjesecu te je dobiven odgovor 

od Ministarstva kako u planu treba otkloniti nedostatke, u razgovoru s Ministarstvom i županijom, 

izrađivač ih je otklonio te pročelnica čeka daljnje upita od izrađivača za nastavak postupka donošenja 

plana, također se nastavlja i UPU 3 i UPU 6. Mario Baričević navodi kako je UPU 3 koji je na snazi 

trenutno apsurdan, ali da je očito nekome u interesu da se ne izmjeni iako je od velike važnosti za Općinu 

da se što prije izmijeni. Načelnik navodi kako je to bitan plan za određene projekte i kako se čeka javno 

izlaganje u županiji ali treba čekati red. Pročelnica kazuje kako bi datum izlaganja trebala saznati danas. 

Mario Baričević govori kako se uopće dozvoljava da toliko odugovlači s tim, da bi se tako moglo i do 

Nove godine čekati. Načelnik tvrdi da su otklonjeni svi nedostaci i da je samo tehničke prirode kada će 

biti datum izlaganja. Predsjedavajući kazuje kako je problem prolazak kamiona kroz naselje, navodi 

kako nepropisno voze uz neprilagođenu brzinu i pored škole. Načelnik navodi kako bi trebalo postaviti  

dodatnu signalizaciju i ležeće policajce, na što Predsjedavajući navodi kako bi trebalo požuriti s 

odlukom, Mario Baričević navodi kako se još od 4. mjeseca govori o ovoj temi, Jelena Škoda Baričević 

daje prijedlog neka se obavi razgovor s prijevoznicima koji prolaze kroz naselje. Pročelnica navodi kako 

je za donošenje odluke ključna suglasnost od MUP-a koju Općina još nije zaprimila. Mario Baričević 

napominje govori kako je novi elaborat nakaradan, na što Načelnik navodi kako bi trebalo razdvojiti 

signalizaciju od prometa. Jelena Škoda Baričević pita koliko je dobiveno novaca za nogostup na što 

dobiva odgovor od Načelnika da je bilo 500.000,00 kuna, na što Jelena pita hoće li se stići do kraja 

godine napraviti radovi jer bi bila prava šteta ne iskoristiti dobivena sredstva. Predsjedavajući postavlja 

pitanje je li u planu asfaltiranje novih ulica u Mandrama, Načelnik odgovora da je u planu. Jelena Škoda 

Baričević postavlja pitanje vezano za dječje igralište u Mandrama, može li se postaviti trava na pod 

igrališta, na što Predsjedavajući kazuje kako se treba obratiti Ministarstvu sporta, kako bi se dobila 

sredstva te uredila igralište. Načelnik navodi kako se napravilo u Šimunima na igralištu, da su stavili 

podlogu i za nogomet i za košarku te da to treba provjeriti. Jelena Škoda Baričević navodi kako treba 

urediti i ostatak igrališta, zaštite ograde da djeci lopta ne ide preko po dvorištima i cesti. Predsjedavajući 

navodi kako bi trebalo s obzirom ako bi se već išlo u radove, napraviti igralište do kraja gabarita 

zemljišta na kojem se nalazi. 



Načelnik predlaže sljedeću sjednicu unutar 10-15 dana od zasjedanja ove sjednice. 

Predsjedavajući zatvara aktualni sat. 

 

Predsjedavajući čita dnevni red. 

 

1. Aktualno i financijsko stanje Općine Kolan sa danom 30. rujna 2023. godine 

2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Kolan za 2023. godinu, 

3. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području Općine 

Kolan u 2024. godini, 

4. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih, 

5. Prijedlog Odluke o donošenju SECAP-a Općine Kolan, 

6. Prijedlog Odluke o IV. Izmjeni i dopuni Odluke o stipendiranju studenata i učenika koji se 

obrazuju za deficitarna zanimanja na području Općine Kolan, 

7. Rasprava o ponudama za kredit za izgradnju dječjeg vrtića, 

8. Razno. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

Ad. 1. Aktualno i financijsko stanje Općine Kolan sa danom 30. rujna 2023. godine 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i otvara raspravu. 

Mario Baričević kazuje kako je izvješće o aktualnom i financijskom stanju koje su dobili u materijalima 

za vijeće napisano neozbiljno te pita da mu se da pojašnjenje dobivenih stanja, na što dobiva odgovor 

od Jelene Škoda Baričević kako se podaci lako iščitavaju iz dobivenih materijala, Mario Baričević 

navodi kako je bilo dovoljno da su dobili trenutno stanje bez popratnih sadržaja. 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući prelazi na sljedeću točku. 

 

Ad. 2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Kolan za 2023. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže točku. 

Mario Baričević postavlja pitanje Načelniku koliko se po programu gradnje komunalne infrastrukture 

napravilo, čitajući što zna da se od navedenog nije napravilo, ne razumije što rade općinske službe te 

zašto više od pola radova nije izvršeno. Načelnik navodi kako je većina projekata u tijeku, dobivena su 

sredstva i potpisani ugovori. Marin Oštarić napominje kako je ovo izvještaj do 30. lipnja te je sada 

promijenjena situacija u proračunu jer su i računi proknjiženi. Načelnik navodi neke od projekata i 

govori kako je trebalo posložiti prioritete. Predsjedavajući navodi kako se za Spomen obilježje Kolanjski 

Gajac trebalo prijaviti u Ministarstvo hrvatskih branitelja za sufinanciranje projekta. Mario Baričević 

navodi kako je Općina rekla da će sufinancirati projekt u iznosu od 60.000,00 €. Jelena Škoda Baričević 

kazuje kako se ona ne slaže s tim. Načelnik navodi kako se reklo da će Općina sufinancirati ukoliko 

Ministarstvo odobri sredstva. Mario Baričević navodi ako Općina ne želi dati sredstva u redu samo je to 

trebalo onda tako i reći. Nadalje navodi kako se spominju neki totalno promašeni projekti. Jelena Škoda 

Baričević navodi kako se ne slaže s iznosom ulaganja u taj projekt za spomenik. Mario Baričević navodi 

kako se volonterski napravio projekt ali kazuje kako Općina više ne treba ništa po tom pitanju raditi, jer 

neće biti nositelj projekta nego će dati nekome drugome da se odrade radovi, možda emotivan jer mu je 

iz obiteljskih razloga ovaj projekt bitan. Načelnik navodi kako razumije vijećnika Maria te navodi što 

se sve po pitanju tog projekta napravilo te kazuje ako vijećnik ima bilo kakve dodatne informacije neka 

kaže te će Općina dalje rješavati. Predsjedavajući navodi kako treba poslati zahtjev Ministarstvu kao što 

je već ranije rekao. Načelnik navodi kako se ne može reći da Općina nije uložila volju i trud oko tog 

projekta, te opet navodi ako postoji druga mogućnost može se reći i dokumentacija će se poslati na 

rješavanje. Mario Baričević navodi kako se nitko nije potrudio oko ovog projekta, te kazuje kako nitko 

nije kontaktirao županiju ili ministarstvo po pitanju natječaja.  

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Polugodišnji izvještaj o izvršenju 

proračuna Općine Kolan za 2023. godinu: 

ZA: 3 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić) 



PROTIV: 1 vijećnik (Mario Baričević) 

 

Druga točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

Ad. 3. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova  

na području Općine Kolan u 2024. godini 

 

Predsjedavajući prelazi na treću točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku.  

Ivan Čemeljić navodi kako bi trebalo promijeniti datum tj. produžiti zabranu izvođenja radova barem 

još dodatno tjedan dana, jer je i ove godine kao i lani bilo dosta turista u Mandrama u 9. mjesecu. Navodi 

kako u 6. mjesecu nema otvaranja novih gradilišta, dok u 9. mjesecu se kreće naveliko s otvaranjem 

gradilišta te bi zbog toga trebalo produžiti zabranu izvođenja radova za vrijeme trajanja turističke 

sezone. Daje prijedlog da se produži zabrana radova do 16. rujna 2024. godine. Pročelnica navodi kako 

treba dati pisani amandman na prijedlog odluke. Ivan Čemeljić predaje pismeno amandman te 

Predsjedavajući prihvaća prijedlog promjene odluke. Daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno 

prihvaća.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na 

području Općine Kolan u 2024. godini: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Treća točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Ad. 4. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih 

 

Predsjedavajući prelazi na četvrtu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže odluku. 

Navodi kako se zbog novog Zakona treba donijeti i nova odluka te između ostalog navodi novinu, 

novčanu naknadu. S obzirom da je Općina u zakonskoj obvezi osnovati Savjet mladih, sve dok se ne 

osnuje Općinsko vijeće mora objavljivati Javni poziv. Nadalje navodi kako se mogu prijaviti sve mlade 

osobe od 15 do 30 godina te se nada da će se uvođenjem novčane naknade možda mladi i zainteresirati 

za cijelu priču. Jelena Škoda Baričević navodi kako bi se mladi trebali učiti javnom djelovanju. 

Pročelnica obrazlaže postupak osnivanja Savjeta mladih i navodi kako je maksimalna novčana naknada 

27 €. Vijećnici kroz raspravu navode kako bi bilo dobro staviti maksimalnu naknadu od 27 € kako bi se 

zainteresirali mladi ljudi te kako bi se napokon osnovao Savjet mladih, jednoglasno se dogovaraju oko 

iznosa. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o osnivanju Savjeta mladih: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Četvrta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Ad. 5. Prijedlog Odluke o donošenju SECAP-a Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na petu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji predaje riječ Marinu 

Oštariću koji je vodio od početka spomenuti projekt. Marin Oštarić navodi kako smo u obvezi zbog 

Europske unije donijeti projekt SECAP-a iako ga nismo dužni izvršiti ali moramo svakako brinuti bez 

obzira na sve o zaštiti okoliša. Načelnik navodi kako ovaj dokument Općina mora imati i zbog bodovanja 

natječaja prilikom prijavljivanja jer se projekti prilikom prihvata ovakvih sadržaja dodatno boduju, 

navodi kako će se plan možda iskoristiti možda neće ali ga je Općina dužna posjedovati.  

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o donošenju SECAP-a Općine 

Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Peta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 



Ad. 6. Prijedlog Odluke o IV. Izmjeni i dopuni Odluke o stipendiranju studenata i učenika  

koji se obrazuju za deficitarna zanimanja na području Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na šestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku.  

Mario Baričević traži pojašnjenje rečenice u članku na što ga dobiva od Načelnika. Nadalje navodi kako 

je lani s dodjelom stipendija bilo puno propusta, navodi da se manipulira stipendijama, na što mu 

Načelnika dobiva kazuje kako se nije manipuliralo nego se sve radilo u dobroj namjeri kako bi se djeci 

omogućile stipendije. Ivan Čemeljić tvrdi kako svim učenicima i studentima treba dati stipendiju te 

navodi kako je lani bilo propusta, nekima se pogodovalo iako su više puta upisivali 1. godinu studija a 

nekima s bodom manje nije bila dana stipendija, što kako navodi nije bilo u redu. Nadalje, zanima ga 

postoji li informacija koliko se učenika i studenata s područja Općine prijavilo te da li bi se mogla 

stipendija dati svima. Predsjedavajući navodi kako su svi studenti mogli upisati fakultet i izvlačiti 

sredstva iz Općine te navodi ako netko upisuje 1. godinu po drugi puta ne bi trebao dobiti stipendiju jer 

nije u redu prema ostalim prijavljenima. Navodi i kako mu nije bila jasna ni situacija od lani s učenikom 

iz gimnazije, na što dobiva odgovor od Maria Baričevića kako je povjerenstvo za dodjelu stipendija tako 

odlučilo. Pročelnica kazuje kako su u drugim mjestima drugačije odluke, nitko nema isto napisane 

odluke, stoga je jako teško uopće govoriti što je krivo što je pravo, ako se vijeću ne sviđa odluka Općine 

Kolan neka je slobodno promijeni. Mario Baričević tvrdi kako povjerenstvo za dodjelu stipendija nije 

odradilo kako treba svoj posao kvalitetno, tvrdi da se stipendija dodjeli svima ili neka se podignu kriteriji 

pa će onda dobiti samo nekolicina učenika tj. studenata, također navodi kako povjerenstvo može utvrditi 

sve činjenice i provjeriti dokumentaciju. Predsjedavajući navodi kako se mogu spriječiti propusti i 

malverzacije. Pročelnica navodi kako ne može govoriti o radu povjerenstva jer ono govori samo za sebe. 

Načelnik navodi kako će se ove godine pripaziti i odbijati će se davanje stipendija ako prijavitelji ne 

ispunjavaju sve tražene uvjete. Nadalje kazuje kako se ovdje daje prijedlog o izmjeni odluke s obzirom 

na dosadašnje godine, nadovezujući se kako se s odlukama i raspravom otišlo predaleko i teško je pokriti 

sve slučajeve i svima ugoditi. Navodi kako na području Općine Kolan ima oko 50 učenika tj. studenata. 

S obzirom da je već 10. mjesec natječaj se mora napisati što prije. Jelena Škoda Baričević navodi kako 

bi Općina trebala sredstva vratiti svojim stanovnicima, navodi kako su se stipendije nekoć davale za 

izvrsnost u školovanju a sada bi se moglo davati kao pomoć roditeljima s troškovima školovanja s 

obzirom da Općina pomaže roditeljima djece još od vrtića, te bi po tome Općina trebala dati svim 

učenicima tj. studentima. Načelnik moli da se odluka donese kakva god, zbog rokova za natječaj za 

dodjelu stipendija, jer kako kazuje dok se prijave prikupe, dok povjerenstvo obavi svoj posao, dok se 

potpišu ugovori proći će dosta vremena dok krenu isplate. Jelena Škoda Baričević kazuje kako bi se 

trebale stipendije dati svima a ne samo učenicima, studentima koji se školuju za deficitarna zanimanja. 

Predsjedavajući navodi kako je u cilju bilo poticati učenike i studente da upisuju deficitarna zanimanja 

s obzirom da ona nedostaju na području Općine Kolan te nadalje kazuje neka se odluka donese ovakva 

kakva je ali uz bolju kontrolu povjerenstva za dodjelu stipendija. Jelena Škoda Baričević navodi kako 

je teško utvrditi socijalni status učenika, studenta a nedostaje mu bodova te je mišljenja da ostane odluka 

od lani.  

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o IV. Izmjeni i dopuni Odluke 

o stipendiranju studenata i učenika koji se obrazuju za deficitarna zanimanja na području Općine Kolan: 

ZA: 3 vijećnika (Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

SUZDRŽAN: 1 vijećnik (Ante Zubović) 

 

Šesta točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

Ad. 7. Rasprava o ponudama za kredit za izgradnju dječjeg vrtića 

 

Predsjedavajući prelazi na sedmu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže ponude 

dobivene za dječji vrtić od Erste banke, Habor-a, HPB-a i Raiffeisenbank. Navodi kako vijeće treba 

donijeti odluku o odabiru ponude kako bi mogli Općina mogla ići u realizaciju projekta. Nadalje daje 

riječ Marinu Oštariću koji obrazlaže ponude te zaključuje kako je ponuda od Habor-a najpovoljnija. 

Načelnik navodi kako je se zadužena sredstva ne stavljaju na račun već se isplaćuju po završenim 

situacijama izvođačima radova. Marin Oštarić navodi kako bi Općina trebala imati i mogućnost prijave 

na natječaj za sufinanciranje pa shodno tome bi se i kredit smanjio za dobivena sredstva, te kazuje kako 

je rok korištenja kredita dvije godine. Ivan Čemeljić postavlja pitanje znači li to da Općina dobiva 

sredstva u iznosu od 2.500.000,00 € ali ne na račun već su samo rezervirana na ime Općine. Načelnik 



navodi kako je to točno te navodi kako se raspituju i u Ministarstvu i Agenciji Zadra nova u vezi projekta, 

kazuje kako se mora pokrenuti postupak za uzimanje kredita iako se možda dobiju sredstva putem 

natječaja. Mario Baričević prolazi kroz tehničke stvari izgradnje vrtića te navodi kako je ukupan iznos 

enorman, a istražujući ostale gradove i izgradnje vrtića vidio kako za puno manje iznose se može 

napraviti ustanova vrtića te traži pojašnjenje. Načelnik navodi kako je cjelokupan proces u projektu 

dječjeg vrtića bio transparentan, te da se ne može komparirati s ostalim gradovima/općinama jer nisu 

poznate situacije u kojima se drugi nalaze. Navodi kako mu je žao jer Općina nije dobila više ponuda 

projekta vrtića. Navodi ukoliko vijećnici nisu zadovoljni trenutnim projektom, tražiti će se novi 

projektanti i jeftiniji projekti. Mario Baričević uspoređuje i dalje projekt vrtića u Kolanu s drugim 

vrtićima te navodi kako je ovo precijenjena vrijednost, rekao zvati ravnatelja vrtića kojeg je istraživao 

pa da vidi usporedbe radi o čemu se radi, navodeći ako se može proći jeftinije da bi bilo dobro. Načelnik 

navodi kako je nebitno o kojoj se veličini ustanove radi, ukoliko žele ići po pedagoškim standardima 

vrtići moraju imati određene propisane prostore koji su nužni ukoliko neće biti izdvojena ispostava 

glavnog vrtića. Jelena Škoda Baričević navodi kako bi se po projektu trebala napraviti i dvorana koja bi 

uvelike olakšala djeci i školarcima jer bi imali prostor za održavanje dječjih predstava i školskih priredbi. 

Načelnik navodi kako se radi o iznosu u kojemu je uključena izgradnja, opremanje, uređivanje okoliša 

te sve ostale popratne radnje koje treba napraviti. Navodi kako bi navedena sredstva bila rezervirana a 

kamata bi se platila jedino na iskorišteni dio sredstava. Nadalje navodi kako je za daljnji tijek projekta 

potrebna suglasnost Ministarstva, odluka vijeća te projektna dokumentacija, kada se sve prikupi kreće 

se u realizaciju projekta. Predsjedavajući kazuje kako je projekt preskup te šteta što vijećnik Josip 

Zubović nije došao na sjednicu kako bi objasnio projekt i troškovnik s obzirom na njegovu struku. 

Načelnik navodi kako se od vijeća traži zaključak o izboru najpovoljnije ponude kako bi se na temelju 

njega donijela odluka o zaduživanju Općine za podizanje kredita. Načelnik daje prijedlog zaključka te 

moli Predsjedavajućeg da ga stavi na glasovanje vijećnicima.  

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Zaključak o davanju Odluke za 

zaduživanje Općine Kolan kod Hrvatske banke za obnovu i razvitak: 

ZA: 2 vijećnika (Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić) 

SUZDRŽAN: 2 vijećnika (Ante Zubović, Mario Baričević) 

 

Sedma točka dnevnog reda nije usvojena. 

 

Ad. 8. Razno 

 

Predsjedavajući prelazi na osmu točku dnevnog reda i otvara raspravu ukoliko vijećnici imaju što za 

dodati. Navodi i kako treba donijeti zaključak koji je spomenut na početku sjednice u vezi video nadzora 

kamera postavljenim na javnim površinama. Jelena Škoda Baričević navodi kako se ljudi nikad neće 

naučiti i pridržavati reda na javnim površinama ukoliko se razdoblje kažnjavanja ukine tijekom zime 

izmijeni vrijeme kažnjavanja ili što god već vijeće odluči napraviti. Mario Baričević kazuje kako povlači 

prijedlog zaključka za kamere iako navodi kako je 60 € prevelik iznos za kaznu. Jelena Škoda Baričević 

navodi kako ni ona nije za kažnjavanje domaćeg stanovništva ali da red mora postojati. Predsjedavajući 

navodi kako se kod crkve nalazi besplatan parking za svih i da ne bi trebao biti problem parkirati auto 

ondje i prošetati se do lokacije gdje je potrebno s obzirom da je malo mjesto.  

Predsjedavajući po inicijativi mještana predlaže da se pozovu ljudi koji imaju zemljišta na području od 

Kolana do Mandri kako bi se otkupio dio njihove zemlje za izgradnju nogostupa kako bi se mjesta 

povezala i napravila šetnica.  

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 10:56 h. 

  

 

 

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Anita Meštrović                Predsjednik Ante Zubović 


